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[00:00:00] 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: …rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w 

budżecie gminy Gródek na dwa tysiące dwudziesty drugi rok. Punkt piąty, zamknięcie obrad. Czy 

ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w sprawie zaproponowanego porządku obrad? 

Przypominam, że zgodnie z artykułem dwudziestym, ustęp czwarty ustawy o samorządzie 

gminnym, zmiana porządku obrad może być dokonana bezwzględną większością głosów, z tym, 

że dodatkowo wymagana jest zgoda wnioskodawcy. Nie widzę. Proponuję przegłosować 

zaproponowany przez Wójta Gminy porządek obrad. Kto z Państwa Radnych jest za 

przedstawionym porządkiem obrad, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Dziękuję. Kto jest 

przeciw, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał, proszę podnieść rękę i 

nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego systemu głosowania ogłaszam, iż za 

proponowanym porządkiem obrad opowiedziało się czternastu Radnych, głosów przeciw nie było, 

nikt z Państwa Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, że porządek obrad 

trzydziestej ósmej sesji zwołanej w trybie nadzwyczajnym został ustalony. Przystępujemy do 

realizacji trzeciego punktu dzisiejszych obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej gminy Gródek na lata dwa tysiące 

dwadzieścia dwa – dwa tysiące dwadzieścia pięć, wraz z prognozą kwoty długu wraz z prognozą 

kwoty długu i spłat zobowiązań na lata dwa tysiące dwadzieścia dwa – dwa tysiące trzydzieści 

siedem. Proszę panią Skarbnik, Martę Popławską, o omówienie projektu uchwały. 

- Skarbnik Gminy Marta Popławska: Wysoka Rado, w zakresie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej aktualizuje się dane w zakresie dochodów i wydatków zawarte w wieloletniej prognozie 

finansowej, w odniesieniu do dotychczasowych zmian budżetu gminy na dwa tysiące dwudziesty 

drugi rok. Z uwagi na dokonane zmiany budżetu zwiększony zostaje deficyt do poziomu dwóch 

milionów dziewięćset pięćdziesięciu dwóch tysięcy ośmiuset sześciu złotych dziesięciu groszy. 

Dokonuje się również zmian w przedsięwzięciach ujętych w dokumencie WPF zgodnie z 
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wprowadzonymi zmianami w budżecie gminy Gródek na rok dwa tysiące dwudziesty drugi. 

Dziękuję. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuję. Czy ktoś z Państwa Radnych ma pytanie 

odnośnie omawianego projektu uchwały? Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto z 

Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu, proszę podnieść rękę 

i nacisnąć przycisk. Dziękuję. Kto jest przeciw, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się 

wstrzymał, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego 

systemu głosowania ogłaszam, iż za podjęciem uchwały opowiedziało się czternastu Radnych, 

głosów przeciw nie było, nikt z Państwa Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, 

że uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

gminy Gródek na lata dwa tysiące dwadzieścia dwa – dwa tysiące dwadzieścia pięć, wraz z 

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata dwa tysiące dwadzieścia dwa – dwa tysiące 

trzydzieści siedem, została podjęta jednogłośnie. Wysoka Rado, przystępujemy do realizacji 

czwartego punktu dzisiejszej sesji: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

gminy Gródek na dwa tysiące dwudziesty drugi rok. Projekt uchwały otrzymaliśmy przed 

dzisiejszą sesją. Poproszę panią Skarbnik o omówienie projektu uchwały. 

- Skarbnik Gminy Marta Popławska: Głównym powodem, dla którego tutaj się spotkaliśmy, było 

otwarcie ofert w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego na zadanie inwestycyjne 

„Remont wraz z rozbudową Gminnego Centrum Kultury w Gródku”, i najniższą ofertą 

potencjalnego wykonawcy przekraczającą posiadane środki na ten cel. W związku z tym należy 

zwiększyć wartość zadania o kwotę osiemdziesięciu trzech tysięcy złotych. Ponad to z uwagi na 

konieczność ułożenia dodatkowych dwudziestu metrów kostki brukowej na ulicy Zamkowej w 

Gródku, której zakup pierwotnie nie był objęty wnioskiem o dofinansowanie, a jest niezbędny do 

prawidłowej komunikacji na przebudowywanym odcinku drogi, należy zwiększyć środki finansowe 

na realizację zadania inwestycyjnego „Zagospodarowanie terenów wokół Góry Zamkowej. 

Przebudowa ulicy Zamkowej” o kwotę dziesięciu tysięcy złotych. Czternastego lipca do Urzędu 

Gminy Gródek wpłynęła decyzja Wojewody Podlaskiego o zwiększeniu dotacji celowej na 

realizację zadań bieżących z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych 

gminom ustawami na bieżący rok, i tutaj otrzymaliśmy cztery tysiące sto dwadzieścia trzy złote, 

siedemdziesiąt jeden groszy na realizację ustawy z dnia czwartego listopada o wsparciu kobiet w 

ciąży i rodzin „Za życiem”. 

[00:05:10] 

- Skarbnik Gminy Marta Popławska: (kontynuując) Zgodnie z decyzją Wojewody świadczenie 

powinno być wypłacone do końca tego miesiąca. Świadczenie to wypłaca Gminny Ośrodek 

Pomocy Społecznej. Już tradycyjnie wpłynęły kolejne środki z Funduszu Pomocy na wypłatę 

świadczeń pieniężnych podmiotom, które zapewniają zakwaterowanie i wyżywienie obywatelom 

Ukrainy. Jest to kwota czterdzieści cztery tysiące dziewięćset sześćdziesiąt osiem złotych. 

Realizację również wypłaca Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej. Zarząd powiatu białostockiego 

przyznał gminie Gródek dotację celową na realizację wspólnego zadania z zakresu kultury i 
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ochrony dziedzictwa narodowego, „Organizacja dwudziestej drugiej edycji międzynarodowego 

festiwalu Siabrouskaja Biesiada”. Wartość tej dotacji to pięć tysięcy, która zwiększa dochody 

budżety i wydatki Urzędu. Dotacja jest przeznaczona, tak jak już prawie co roku, na transmisję tej 

imprezy. Na podstawie wpływu środków z Funduszu Pomocy na dodatkowe zadanie oświatowe 

związane z kształceniem, wychowaniem i opieką nad dziećmi i uczniami będącymi obywatelami 

Ukrainy za okres od pierwszego do trzydziestego czerwca, należało również o tą kwotę zwiększyć 

plan dochodów i plan wydatków odpowiednio szkoły podstawowej, przedszkola samorządowego 

w Gródku, Urzędu Gminy w zakresie dowożenia dzieci, oraz w zakresie dotacji dla 

Stowarzyszenia Załuki na Supraślu. I tutaj pojawiło się również dodatkowe zadanie, dodatkowa 

konieczność włączenia do planu wydatków majątkowych nowego zadania „Modernizacja odcinka 

sieci kanalizacji na ulicy Chodkiewiczów w Gródku”, o wartości pięćdziesiąt tysięcy złotych. 

Zadanie zostanie sfinansowane z wolnych środków pochodzących z uzupełnienia subwencji 

ogólnej, która ma być przeznaczona na wsparcie finansowe inwestycji w zakresie kanalizacji. 

Dziękuję. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Dziękuje. Czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania 

odnośnie omawianego projektu uchwały? Proszę bardzo, pani Radna Kubiak. 

- Radna Grażyna Kubiak: (głos poza mikrofonem) Chciałam się zapytać ile jest u nas dzieci 

ukraińskich? 

- Skarbnik Gminy Marta Popławska: Zależy gdzie. W szkole w Gródku jest dziewięć osób, w szkole 

w Załukach dwoje i jedno w przedszkole, i bodajże w piątka jest jeszcze w przedszkolu naszym w 

Gródku. Tylko to tak się szybko zmienia. Ale to za czerwiec to były takie mniej więcej dane. 

- Radna Grażyna Kubiak: (głos poza mikrofonem) (nieczytelne) [00:07:31]? 

- Skarbnik Gminy Marta Popławska: Wyjeżdżają już. Było jedenaście w poprzednim miesiącu w 

szkole w Gródku. Teraz już dziewięć było w czerwcu. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Proszę bardzo, pan Radny Gryc. 

- Radny Jerzy Gryc: Szanowni Państwo, skoro dziesięć tysięcy na dwadzieścia metrów 

kwadratowych kostki, to wychodzi, że metr położenia kostki to pięćset złotych. To raz. A chodzi 

jeszcze, skoro mówimy o Zamkowej, to tam chciałbym wyjaśnić sprawę, że nie będzie robione 

kilka metrów chodnika, tak? Na czym to polega? Czy to jest własność, czy nie można było się 

dogadać, że zostanie ulica zrobiona, chodnik będzie stary. I ostatnie, do siódmego punktu. Na 

czym to polega „Modernizacja odcinka sieci kanalizacji na Chodkiewiczów”? Dziękuję. 

[00:08:25] 

- Kierownik Referatu Monika Kazberuk: To może ja odpowiem na te wszystkie pytania. Tam było 

pierwsze? Czego dotyczyło? A, dwadzieścia metrów? To nie chodzi o dwadzieścia metrów 

kwadratowych, tylko o dwadzieścia metrów bieżących plus szerokość jezdni całej, tak? Tu chodzi 

o dwadzieścia metrów bieżących jezdni i jezdnia ma tam chyba z pięć metrów, tak? To jest sto 
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metrów chodnika i plus krawężniki. I tutaj po prostu tego brakowało, nie było to objęte zakresem 

tam z różnych względów własnościowych, tak, i tam było gdzieniegdzie trochę zbyt wąsko, nie 

zostało to ujęte we wniosku o dofinansowanie i wykonawca nam to, że tak powiem, wykona, tak, 

już bez dodatkowych kosztów. To jest koszt zakupu samej kostki. Czyli bez robocizny, już bez 

korytowania, bez podbudowy, to już wszystko wykonawca zrobi w ramach wynagrodzenia 

umownego. Ulica Chodkiewiczów, ta modernizacja, tak zostało to nazwane, to chodzi o awarię, 

która wystąpiła na ulicy Chodkiewiczów, być może Państwo widzieli, że na drodze powiatowej są 

ustawione znaki, tam jest, tak, to jest tam wyrwa i to trzeba naprawić. Te koszty to są na razie 

orientacyjne, bo jesteśmy cały czas w trakcie uzgadniania z wykonawcami, bo sprawa jest bardzo 

problematyczna, miejsce jest bardzo problematyczne, i że tak powiem za bardzo nikt nie chce 

tego wykonać. Jeszcze konsultujemy to i cena wtedy ostatecznie będzie znana. I jeszcze było 

jakieś trzecie pytanie? 

- Radny Jerzy Gryc: (głos poza mikrofonem) O chodnik- 

- Kierownik Referatu Monika Kazberuk: A, chodnik, tak. Zadanie na ulicy Zamkowej, znaczy, pas 

drogowy jest jaki jest, tak, ma swoją szerokość i w ramach tej szerokości, która jest, można było 

zaprojektować tylko i wyłącznie ciąg pieszo-jezdny. Ciąg pieszo-jezdny, czyli droga bez 

chodników. Czyli można poruszać się po prostu po jezdni, tak, poboczem, tak samo jak na ulicy 

Błotnej, na Wąskiej, Spółdzielczej, Ogrodowej. Na niektórych ulicach już to wykonywaliśmy. 

Dlatego też w chwili obecnej nie będzie tam chodników, tylko ten właśnie ciąg pieszo-jezdny. A 

swoją drogą, te chodniki, które były do tej pory, to już jakby wykraczały poza pas drogowy. 

[00:10:35] 

[00:11:12] 

- Kierownik Referatu Monika Kazberuk: Z mieszkańcami to jest wszystko na bieżąco, że tak 

powiem, konsultowane, rozmawiamy, tak, i myślę, że tu nie będzie problemu, no- 

- Radna Małgorzata Popławska: (głos poza mikrofonem) Są zjazdy, przepraszam (nieczytelne) 

[00:11:21]? 

- Kobieta: Zjazdy do posesji, tak, są zaprojektowane zgodnie z przepisami, i po prostu ten chodnik 

istniejący był ułożony kiedyś, tak, jakimś tam sposobem, droga jest, że tak powiem, stara, teraz 

będzie ciąg pieszo-jezdny, trzymamy się granic pasa drogowego i krawężniki idą po granicy pasa 

drogowego. Dlatego tam po prostu będzie to wyglądało jak pobocze, ale są to prywatne zupełnie 

tereny. 

- Radny Jerzy Gryc: (głos poza mikrofonem) (nieczytelne) [00:11:51] odcinku, dalej jest (nieczytelne) 

[00:11:54]. 

- Kierownik Referatu Monika Kazberuk: Tak, no jest różnie, tak, bo po prostu część mieszkańców 

ma swoje posesje pogrodzone po granicy, część jest odsunięta w głąb swojej posesji. 
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- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Czy ktoś chce… Proszę bardzo, pani Radna 

Popławska Małgorzata. 

[00:12:11] 

[00:12:26] 

- Kierownik Referatu Monika Kazberuk: To tak, dostaliśmy dofinansowanie z Urzędu 

Marszałkowskiego w wysokości czterystu tysięcy. Dopiero wówczas przystąpiliśmy do 

projektowania i tak staraliśmy się zaprojektować, żeby zbytnio nie wykroczyć, tak, poza te 

dofinansowanie, które mamy. No ale zakres remontu wykonaliśmy jako niezbędny, czyli te schody 

wejściowe, z tyłu taras, i z przodu ten balkon, bo on też jest, coś tam zacieka, tak, zacieka ta 

woda, tam wszystko popuchło i te płytki też trzeba wymienić, też te elementy drewniane między 

oknami, które już też odpadają i wyglądają nieestetycznie, też trzeba byłby wymienić. Trzeba 

trochę przeprojektować podjazd dla niepełnosprawnych w miejscu tutaj połączenia z tarasem, bo 

też jest to jakoś tam wadliwie czy po prostu niezbyt dobrze zrobione. Projektant to zaprojektował. 

Wartość kosztorysowa robót to też było blisko chyba czterysta dwadzieścia tysięcy, no i niestety 

też jest środek sezonu, tak? Mamy pieniążki, dostaliśmy w momencie, w którym dostaliśmy, no 

ale się cieszymy, że je mamy, i wychodzi z samych robót budowlanych czterysta osiemdziesiąt 

jeden tysięcy, i to już jest po negocjacjach w wykonawcą, bo wstępna oferta była jeszcze o 

piętnaście tysięcy wyższa. Mamy też drugą ofertę, o kolejne sto tysięcy wyższą, więc tutaj też, no 

nie ma czasu, żeby unieważniać przetarg, ponawiać procedurę, bo my terminu niestety nie 

możemy wydłużyć realizacji, bo dotacja jest przyznana z Urzędu Marszałkowskiego tylko i 

wyłącznie na ten rok i trzeba to do listopada najpóźniej rozliczyć, tak? Tym bardziej, że potem 

już… no termin jest niby do grudnia, tak, ale to wiadomo, potem warunki pogodowe mogą być 

jakie być, i układać mrozem, to potem efekt będzie taki sam. Też staraliśmy się tutaj, projektant 

zaplanował trochę trwalszy materiał, tak żeby znowu… z przodu tutaj to będą płytki granitowe, nie 

gres, mówił, że… tak, a z tyłu będą płyty betonowe. 

- Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk: Czy ktoś z Państwa chce zabrać głos jeszcze w tym 

punkcie? Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem 

uchwały w przedstawionym brzmieniu, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Dziękuję. Kto 

jest przeciw, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto się wstrzymał, proszę podnieść rękę i 

nacisnąć przycisk. Na podstawie wskazania elektronicznego systemu głosowanie ogłaszam, iż za 

podjęciem uchwały opowiedziało się czternastu Radnych, głosów przeciw nie było, nikt z Państwa 

Radnych nie wstrzymał się od głosowania. Stwierdzam, że uchwała w sprawie zmian w budżecie 

gminy Gródek na dwa tysiące dwudziesty drugi rok został podjęta jednogłośnie. Wobec 

wyczerpania porządku obrad dziękuję wszystkim uczestnikom dzisiejszej sesji, zamykam obrady 

trzydziestej ósmej nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gródek. Dziękuję. 

[00:15:28] 

[00:16:43] 
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(koniec nagrania) 


